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Από το υπ’ αριθ. 15/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 501/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παροχή εγγύησης του Δήμου Βέροιας στο 
Τ.Π.&Δ. για τη χορήγηση νέου δανείου 
ρύθμισης ληξιπρόθεσμου χρέους και αλήκτου 
κεφαλαίου της ΔΕΥΑΒ. 

 
       Σήμερα 14 Ιουλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-7-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ε. Γουναράς Π. Ποταμόπουλος 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Σ. Μηλιόπουλος  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Κ. Μιχαηλίδης 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

480/2003 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 493/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 495/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. 
Ντόβας,  Α. Παπαστεργίου,  Π. Ποταμόπουλος,  Γ.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος Μανακούλης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, 
Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 502/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Η. Σοφιανίδης 
27. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-7-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Με το αριθ. 72409/25-6-2003 έγγραφό του το Ταμείο Παρακαταθηκών και 
Δανείων  μας γνωρίζει ότι, προκειμένου να προβεί σε συνομολόγηση νέου δανείου 
ρύθμισης του ληξιπρόθεσμου χρέους της ΔΕΥΑ Βέροιας της 31-12-2002 ποσού 
ΕΥΡΩ 741.440,49 καθώς και του άληκτου κεφαλαίου της 31-12-2002 ποσού ΕΥΡΩ  
2.142.076,02 με ενοποίηση-κεφαλαιοποίηση, ήτοι συνολικού ύψους ΕΥΡΩ  
2.883.516,51 μεταξύ των άλλων δικαιολογητικών απαιτείται απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου με την οποία ο Δήμος θα εγγυάται την ομαλή εξυπηρέτηση του δανείου 
σύμφωνα με τους όρους του υποδείγματος Β το οποίο επισυνάπτεται. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και τους όρους του 
υποδείγματος Β για την παροχή εγγύησης του Δήμου Βέροιας για δανειοδότηση της 
ΔΕΥΑΒ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Δεν έχει γίνει σωστή διατύπωση του θέματος. 
 Δήμαρχος :Με αφορμή τη μη πληρωμή της τοκοχρεολυτικής δόσης του 2002 
από τη ΔΕΥΑΒ ύψους 700 χιλ. € περίπου η ΔΕΥΑΒ και όλες οι ΔΕΥΑ, ζήτησαν την 
ανακεφαλαίωση των δανείων και τη νέα ρύθμισή τους. 
 Έτσι η δόση του 2002 αλλά και η κεφαλαιοποίηση των παλαιών δανείων 
ύψους 2 εκ. περίπου € γίνονται ενιαίο δάνειο ύψους 2.883.00€ κι αυτό  
διακανονίζεται και θα πληρωθεί σε 15 ετήσιες δόσεις. 
 Ο Δήμος ήταν εγγυητής στα δάνεια της ΔΕΥΑΒ και είναι και πάλι. 
Παρέχουμε τη σύμφωνη γνώμη και αναλαμβάνουμε την εγγύηση του δανείου. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις; Όχι. Τοποθετήσεις. 
 Δελαβερίδης : Η επιχείρηση προκειμένου να κατασκευάσει τις δεξαμενές και 
να πληρώσει την ίδια συμμετοχή στο ταμείο συνοχής συνήψε δάνεια από το Τ.Π & Δ. 
με τρία χρόνια περίοδο χάριτος και λήξη δανείου το 2007. Μέχρι το 99 η επιχείρηση 
μπορούσε να πληρώσει όλες τις δόσεις. Όταν σταμάτησε το 99 η χρηματοδότηση του 
ταμείου συνοχής δυσκολευόμασταν και κάναμε ρυθμίσεις για να πληρωθούν μέχρι 
τον Ιούνη του 2004. Έτσι για το 2000-2002 δύσκολα μεν αλλά καταφέρναμε και τα 
πληρώναμε. Κι αυτό γιατί  υπήρχε πρόβλημα με το 3% εξ’ οικοδομών και κόπηκε η 
χρηματοδότηση από το ΥΠ.ΟΙΚ. Κατόπιν διαμαρτυριών πήραμε το μισό της δόσης 
του 2001 και καταφέραμε να ενταχθεί στον προϋπολογισμό του κράτους και να το 
πάρουμε εάν δεν το έχουμε πάρει. 
 Έτσι είχαμε χρήματα και θα μπορούσε να πληρωθεί το δάνειο με εκείνα τα 
χρήματα. Σήμερα η ΔΕΥΑΒ χρωστά ληξιπρόθεσμο δάνειο ύψους 741 χιλ.€ είπε ο 
Δήμαρχος. Μέχρι 31-12-2002 είχαμε δώσει 240 χιλ €.Άρα από 1-1-03 δεν πληρώθηκε 
ούτε ένα €. Ξέρω όμως ότι δεν είναι 741 χιλ.€ αλλά 392 χιλ.€ γιατί πριν λίγο καιρό 
παρακράτησαν από το Δήμο τη δόση και η ΔΕΥΑΒ τα έχει δώσει πίσω στο Δήμο. 
Δέστε τα χαρτιά σας μήπως κάνετε λάθος. Γιατί δεν πληρώθηκε ούτε μία δόση από 1-
1-03 αφού υπήρχαν προγραμματισμένες δόσεις δανείου; Γιατί δεν γίνεται σωστή 
διαχείριση στα οικονομικά της επιχ/σης και αυτό γιατί η ΔΕΥΑΒ έγινε ένα μαγαζάκι 
προεκλογικών δεσμεύσεων. Γνωρίζετε ότι από τον Ιανουάριο και μετά γίνανε αρκετά 
έργα εκτός τεχν. προγράμματος και χωρίς αποφάσεις του Δ.Σ ΔΕΥΑΒ. Επίσης 
υπάρχει η περίπτωση Σόμαλη, αύξηση των κοιν/στων βρυσών, αύξηση υπερωριακών 
αποζ/σεων και επιδομάτων. Να γιατί δεν έχουμε χρήματα για το δάνειο. Δεν δίνεται 



βαρύτητα σήμερα για την είσπραξη των οφειλών. Όταν ανέλαβα την επιχ/ση αυτές 
ήταν 350 εκ. και τις πήγα στα 70 εκ. ενώ σήμερα θα είναι πάνω από 200 εκ. 
 Η επιχ/ση εάν έκανε σωστή διαχείριση θα μπορούσε να πληρώσει το δάνειο 
μέχρι και τον Ιούνη. Γνωρίζετε ότι ο πρόεδρος  δίνει δάνεια στους εργαζόμενους; 
Υπάρχει θέμα στο επόμενο Δ.Σ για καταβολή του πριμ παραγωγικότητας σε 
υπαλλήλους της επιχ/σης όπως το παίρνουν οι υπάλληλοι του Δήμου. Το συμβούλιο 
της επιχ/σης φυσικά μπορεί να το δώσει αλλά εάν υπάρχουν χρήματα. 
 Εάν όλα αυτά δεν γινόταν θα μπορούσαν να πληρωθούν οι δόσεις του Τ.Π. & 
Δ. Οι ετήσιες δόσεις του δανείου κάθε χρόνο και κατεβαίνουν, έτσι ενώ το 2003 είναι 
980 χιλ.€  καταλήγει το 2007 με 182 χιλ€. Με τη ρύθμιση αυτή έχουμε τη δυνατότητα 
ρύθμισης των οφειλών που έχουν λήξει δηλ. των 392 χιλ.€ για μένα και για τον 
Δήμαρχο το ποσό των 741 χιλ.€. 
 Εάν ρυθμίσουμε μόνο το ληξιπρόθεσμο όφελος νομίζω ότι δεν θα υπάρχει 
πρόβλημα. Ενώ εάν το ενοποιήσουμε με το κεφάλαιο θα έχουμε επιβαρύνσεις. 
 Φουρνιάδης :Στις 31-12-02 οι οφειλές της επιχ/σης ήταν 341 χιλ. € για το 
ληξιπρόθεσμο δάνειο και 240 χιλ.€ σε προμηθευτές και επαγγελματίες. Πληρώθηκαν 
τα 240 χιλ.€ και ρυθμίσαμε το δάνειο πληρώνοντας 65 χιλ.€/μήνα και μέχρι στιγμής 
το ποσό των 350 χιλ.€. Μπορούσαμε να συνεχίσουμε έτσι, όμως το Τ.Π.& Δ μας είπε 
ότι πρέπει τις 390 χιλ.€ να τις πληρώσουμε στις 7-7-03 και το δάνειο του 2003, με 
902 χιλ.€, πρέπει να  πληρωθεί μέχρι 31-12-03. 
 Για τους εργαζόμενους, εάν γίνει μία βλάβη και κόβεται το νερό σε μεγάλη 
περιοχή θα σκεφτούμε τις 50 χιλ. εάν θα πρέπει να δουλέψουν τη νύχτα οι 
εργαζόμενοι; Αλλού έπρεπε να γίνει ο περιορισμός. Στα άσκοπα ταξίδια που 
γινόντουσαν. Από το 3% δόθηκε μία δόση κι ούτε πρόκειται να δοθούν άλλα. Για τις 
βρύσες, έπρεπε να μείνουν οι αγρότες χωρίς παροχές για τα ραντιστικά μηχανήματά 
τους; Μέχρι τον Μάη δεν χρωστάμε σε κανένα προμηθευτή. Καθημερινά  είμαστε 
εκεί με τον πρόεδρο της ΔΕΥΑΒ. 
 Δεν μπορούσε να πληρωθεί το δάνειο. Γίνανε έργα εκτός τεχν. προγράμματος 
διότι ήταν επείγοντα. Που είναι η διασπάθιση του χρήματος όταν εξυπηρετείς τον 
πολίτη; Είναι υποχρέωση προς τον πολίτη. 
 Δάσκαλος :Το θέμα έχει 2 σκέλη. 1)Τι έγινε μέχρι τώρα. Η ΔΕΥΑΒ πήρε ένα 
δάνειο με εγγυητή το Δήμο. Τώρα ζητείται το ίδιο κι εμείς πλατιάζουμε. Η ΔΕΥΑΒ, 
επειδή δεν της αποδόθηκε το 3% αδυνατούσε να αποπληρώσει τις τοκοχρεολυτικές 
δόσεις του 2003. Απ΄ότι γνωρίζω πληρώθηκαν στο α΄εξάμηνο τα 350 χιλ.€ και 
παραμένουν απλήρωτα άλλα τόσα. Εμείς θ’ αποφασίσουμε εάν μπούμε εγγυητές στο 
δάνειο αυτό. Το ίδιο συμβαίνει σε όλη την Ελλάδα ύστερα από παρέμβαση της 
Ένωσης των ΔΕΥΑ. Οι τόκοι σήμερα είναι με 5,6% ενώ το παληό είναι με 7% 
τόκους. Πιστεύω ότι πρέπει να μπει εγγυητής ο Δήμος όπως και ήταν. 
 Γεωργιάδης :Εάν δεν γίνει η ρύθμιση πρέπει μέχρι 30-7-03 να καταβληθεί το 
ποσό των 392 χιλ.€ και μέχρι 31-12-03 το ποσό των 902 χιλ.€ Αυτό είναι  αδύνατον. 
Το επιτόκιο είναι 5,9% ενώ πριν ήταν 7%. Για τα ανείσπρακτα ποσά θα κριθούμε. 
Είναι δέσμευση για μένα. Πως τα 740 χιλ.€ κατέβηκαν κι έγιναν 392 χιλ.€; Ποιος τα 
έδωσε; Εμείς. Δώσαμε 317 χιλ.€ από τον Φεβρουάριο. Είμαστε από τις λίγες ΔΕΥΑ 
που συνέχιζε να δίνει ενώ αναμένονταν η ρύθμιση του Τ.Π & Δ. 
 Για τους εργαζόμενους, βεβαίως και πρέπει να τους βοηθήσουμε. Καλύτερα 
να παίρνει ένας εργαζόμενος παρά ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ που έπαιρνε 
προκαταβολικά ολόκληρους μισθούς. Δώσαμε 3 χιλ.€ στους εργαζόμενους. Κοιτάχτε 
όμως τους μισθούς των προέδρων. Ο Α.Βλαζάκης είχε 279 χιλ. δρχ. το 92-94. Ο 
Ι.Χασιώτης είχε 950 χιλ. το 95-98. Ο Α.Δελαβερίδης είχε 5,8 εκ. δρχ. το 98-2002. 
Αξίζει να βοηθούμε τους εργαζόμενους ή όχι; 



 Για τον προγραμματισμό, από τον Σεπτέμβρη-Νοέμβρη 2002 
ασφαλτοστρώθηκαν όλοι οι δρόμοι, προεκλογικά. Αυτά τα πληρώνει ο Βεροιώτης. 
Καλύφθηκαν καπάκια φρεατίων, σχάρες κλπ. Ποιος θα τα πληρώσει; Αυτός είναι ο 
προγραμματισμός; 
 Δεν γίνεται να μην κάνουμε αυτή την ρύθμιση. 
 Δήμαρχος :Πολύ ωραία τα είπαν οι κ.κ. Γεωργιάδης και Φουρνιάδης αλλά ο κ. 
Δελαβερίδης δεν θέλει να τα καταλάβει. Να δώσουμε την εγγύηση είναι προς το 
συμφέρον όλων. Τα στοιχεία τα έδωσε το Τ.Π. & Δ. και μιλά γι’ αυτά τα νούμερα. 
Εάν είναι άλλα τα στοιχεία δεν πειράζει, εμείς την εγγύηση δίνουμε. Είναι προς 
όφελός μας. 
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Δελαβερίδης Έθεσα ένα ερώτημα, γιατί να πάμε στα άληκτα; Να πάμε μόνο 
στα ληξιπρόθεσμα που είναι για μένα 392 χιλ.€. Κάνουμε αυτή τη ρύθμιση και 
ξεμπερδεύουμε το 2007. Για τα ταξίδια, έπρεπε να πάω υποχρεωτικά στην Αθήνα 
γιατί κάποιοι υπάλληλοι δεν πηγαίνανε. Για τα έργα έστω και τα αναγκαία φέρνουμε 
θέμα στο Δ.Σ της επιχ/σης. Ούτε αυτά τα απλά δεν κάνατε. Δεν βλέπετε πως κάνουμε 
εδώ στο Δημ. Συμβούλιο; Ξέρετε ότι για τις βρύσες χρειάζεται απόφαση Δημοτικού 
Συμβουλίου και μετά του Δ.Σ. της επιχ/σης. 
 Φουρνιάδης :Για τη ρύθμιση είναι και τα 902 χιλ. € που πρέπει να πληρωθούν 
στις  31-12-03. Ευελπιστούμε ότι θα πάρουμε χρήματα από το κράτος και του χρόνου 
να έχουμε περισσότερα έργα. Για τις περιπτώσεις που ανέφερε ο κ. Δελαβερίδης για 
έργα ή χρέη δημοτών δεν τα γνωρίζει καλά. Απορρίφθηκαν στο ΔΣ της επιχ/σης. 
 Δάσκαλος :Ανεξάρτητα από τα οποιαδήποτε οικον. μεγέθη θα πρέπει ο Δήμος 
να μπει εγγυητής γιατί είναι μονόδρομος η ρύθμιση με την επιφύλαξη για καλή 
διαχείριση του δανείου. 
 Γεωργιάδης :Δεν μας ενδιαφέρει το παρελθόν αλλά το τι θα δώσουμε εμείς. 
Είναι υποχρέωση των προέδρων ΔΕΥΑΒ να έχουν τα ταξίδια τους αλλά με 
αιτιολογία. Και ερωτώ, ποιο το κέρδος της ΔΕΥΑΒ από την επίσκεψη στην 
Πορτογαλία, στην Αγγλία, στην Ιταλία ή την Ρωσία; Την προηγούμενη εβδομάδα 
πήγα στον κ. Χρυσοχοϊδη για σοβαρό λόγο. Πήγα στην Λάρισα σε σύσκεψη των 
ΔΕΥΑ και δεν θα ξαναπάω. Θα πάει ο κ.Φουρνιάδης. Άλλα είναι τα προβλήματα της 
ΔΕΥΑΒ, π.χ. τι θα γίνει με την Πυθίας; Ειπώθηκε ότι δεν δώσαμε από 1-1-03 ούτε 1 
€. Το χρέος των 741 χιλ.€ πως έγινε 393 χιλ.€. Αφαιρέθηκε το ποσό που δώσαμε. 
Δίναμε μηνιαίως 63,5 χιλ.€ Για τα ανείσπρακτα ποσά και τα ταξίδια θα ελεγχθώ στις 
31-12-03. 
 Δήμαρχος :Δεν έχω να τω τίποτα. Να συμφωνήσουμε για την εγγύηση. 
 Πρόεδρος :Τριτολογίες; 
 Δελαβερίδης : Μέχρι 31-12-02 η ΔΕΥΑΒ έδωσε στο Τ.Π.& Δ. 240 χιλ. € κι 
αν έδωσαν 340 χιλ.€ μένει υπόλοιπο από τις 983 χιλ.€. το ποσό των 392 χιλ.€ .Αυτά 
και μόνο να ρυθμιστούν. 
 Δάσκαλος :Με τις επιφυλάξεις. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 

Υπέρ ψήφισε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση και την πρόταση του 
Δημάρχου; 

Υπέρ ψήφισαν 19 σύμβουλοι:  
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Μ. 
Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. 
Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης.  



 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-7-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου 
Γιαννουλάκη. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Ότι σκόπιμο είναι να εγγυηθεί ο Δήμος για τη χορήγηση νέου δανείου ρύθμισης 
ληξιπρόθεσμου χρέους και άληκτου κεφαλαίου με ενοποίηση-κεφαλαιοποίηση 
δανείου της ΔΕΥΑΒ. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Παρέχει  την εγγύηση του Δήμου στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων 
για την χορήγηση του νέου δανείου ρύθμισης του ληξιπρόθεσμου χρέους της 
Δ.Ε.Υ.Α. της 31-12-2002 ποσού  741.440,49€ καθώς και αλήκτου κεφαλαίου της 31-
12-2002 ποσού 2.142.076,02 με ενοποίηση –κεφαλαιοποίηση, ήτοι συνολικό ποσό 
ρύθμισης και ενοποίησης –κεφαλαιοποίησης (νέου δανείου) 2.883.516,51€ η οποία 
θα καλύπτει την τακτική εξυπηρέτηση του νέου δανείου μέχρι την πλήρη εξόφλησή 
του κατά κεφάλαιο, πάσης φύσεως τόκους και έξοδα που προκύπτουν από την 
ρύθμιση. 
 Για το σκοπό αυτό ο Δήμος μας: 
 α)Εκχωρεί από τώρα και μεταβιβάζει λόγω ενεχύρου στο Ταμείο από όλα τα 
δυνάμενα να εκχωρηθούν έσοδά του, τακτικά  και έκτακτα, από οποιαδήποτε πηγή 
και αιτία, παρόντα και μέλλοντα, το ανάλογο ποσό που θα καθορισθεί στην ανωτέρω 
ρύθμιση ληξιπρόθεσμου χρέους και αλήκτου κεφαλαίου και για οποιαδήποτε 
μελλοντική οφειλή της Δ.Ε.Υ.Α. (πιθανή ύπαρξη ληξιπρόθεσμων οφειλών στο 
μέλλον) και παρέχει από τώρα την ανέκκλητη και ανεπιφύλακτη εντολή του τόσο στο 
Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων και σ’ οποιονδήποτε είναι διαχειριστής των 
εσόδων αυτών ή τηρεί λογαριασμό του ή ενεργεί τις εισπράξεις του, να παρακρατηθεί 
οίκοθεν το Ταμείο ή να κατατίθεται σ’ αυτό το ως άνω ποσό για την τακτική 
εξυπηρέτηση του δανείου ευθυνόμενος αλληλέγγυα, αδιαίρετα και σ’ ολόκληρο μαζί 
με την Επιχείρηση, παραιτούμενος των ευεργετημάτων της διαιρέσεως και διζήσεως. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    501/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΕΧΑΓΙΟΓΛΟΥ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


